
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava – Petržalka dňa 16. januára 2024 

 

Prítomní: P. Lošonský (predseda komisie – účasť ONLINE), I. Halmo, G. Fulová (od 15:40), 

M. Berta, L. Čerhitová, S. Horínek  

Ospravedlnený: A. Kalina 

Tajomník: D. Pavlík (referát komunikácie) 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 

Koniec rokovania: 17:00 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

V úvode zasadnutia tajomník komisie Pavlík privítal členov a členky. Následne sa hlasovalo 
o programe zasadnutia vo forme, v akej bol zaslaný. 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Návrh poskytnutia dotácií pre veľké športové kluby na rok 2024 / Iveta Jančoková, 
Erika Benkovičová (kancelária zástupkyne starostu) 

3. Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na  podanie 

projektu  „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ 
v rámci výzvy Fondu na podporu športu  na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 
športovej infraštruktúry č. 2023/001 / Daniela Gáliková (referát projektového 
riadenia) 

4. Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 
„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Budatínska 61, Bratislava“ v rámci 
výzvy Fondu na podporu športu  na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 
infraštruktúry č. 2023/001 / Daniela Gáliková (referát projektového riadenia) 

5. Návrh na dlhodobý prenájom pre Športové zariadenia Petržalky v súvislosti s podaním 
projektu „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ / 
Petra Dobiášová, referát správy miestneho majetku 

6. Návrh na predĺženie Nájomnej zmluvy 08 - 72 – 2013 pre Športové zariadenia 
Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa / Petra Dobiášová, referát 
správy miestneho majetku 

7. Rôzne 

 



HLASOVANIE: 

ZA: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Program bol schválený. 

2. Návrh poskytnutia dotácií pre veľké športové kluby na rok 2024  

Úvodný materiál zasadnutia predstavili Erika Benkovičová z kancelárie zástupkyne starostu 
a petržalská vicestarostka Iveta Jančoková. 

Benkovičová v úvode uviedla, že doručených bolo celkovo 16 žiadostí. Všetkých 16 
žiadateľov splnilo základné podmienky pre získanie dotácie podľa VZN. Tento rok podľa 
Benkovičovej prvýkrát požiadali o dotáciu 2 športové kluby: Snipers Bratislava, o.z. a 
Školský športový klub VIVUS. 

Podľa platných pravidiel VZN mestská časť vyčlení pre účely poskytovania dotácií 1,0% z 
podielu na dani z príjmov fyzických osôb za predchádzajúci kalendárny rok, t.j. sumu vo 
výške 219 715 €, ktorá bude 16 subjektom prerozdelená.  

Členovia Komisie športu hodnotili len kritérium č. 4 (Koncepciu klubu - Akčný plán na rok 
2024) na základe elektronických podkladov. Celkové bodové ohodnotenie žiadosti podľa 
kritérií uvedených v prílohe č.1. VZN č. 7/2020 určilo výslednú výšku dotácie pre 
jednotlivých žiadateľov, pričom tá sa vypočítala na základe platného vzorca. 

Novinkou je podľa Benkovičovej dochádzkový systém, ktorý by mohol byť podľa nej 
spustený vo februári alebo marci 2024. Kluby budú Benkovičovou o spustení systému 
informované, pôjde však zatiaľ len o štatistické údaje. Dáta nebudú zohľadňované pri 
vyplatení sumy pre rok 2024, stanovené sumy sú podľa Jančokovej fixné, kluby ale sumy 
dostanú v troch častiach.  

Nasledovali otázky poslancov a neposlancov. Neposlanec Horínek sa informoval na 
dochádzkový systém, vicestarostka mu uviedla, že ide zatiaľ o jeho testovanie, pričom systém 
ukáže reálne čísla dochádzky a členstiev v jednotlivých kluboch. Horínek poukázal na veľkú 
turbulenciu členov klubu, predovšetkým u FC Petržalka (odliv Petržalčanov). Jančoková 
doplnila, že tento rok je testovací, nateraz nevie, či sa systém posudzovania pridelených 
dotácií bude plne viazať na dochádzku, alebo v platnosti zostanú aj súčasné kritériá.  

Pokračoval poslanec Halmo, ktorému sa filozofia a dochádzkový systém pozdávajú. Navrhol, 

aby kluby informovali aj o tom, koľko detí zo sociálne slabších rodín podporili a tiež to, aká 
časť dotácie smerovala priamo na deti. Benkovičová uviedla, že kluby dokladujú len náklady 
na činnosť a prevádzku, podľa Halma je to však nesmierne široký pojem.  

Jančoková s Benkovičovou pripomenuli, že pri kluboch, ktoré dostali dotáciu nad 20 000 

EUR, má mestská časť právo zvoliť si osobu do kontrolného orgánu.  



K sociálnej pomoci sa vyjadril aj neposlanec Horínek, ktorý uviedol, že kluby sa vyjadrujú 
tak, že pomáhajú zľavou na členskom, nevie si však overiť, kde je pravda. V danom kritériu 
preto všetky kluby ohodnotil rovnako. 

K téme sa vyjadrila aj poslankyňa Fulová, podľa jej názoru sa zľavy pre sociálne slabšie 
rodiny nedávajú, a to z jej skúseností. Podľa nej si členské vo výške 40 či 50 EUR dieťa zo 
sociálne slabšej rodiny nevie dovoliť.  

Pridal sa aj predseda Lošonský, ktorý sa za prípravu materiálu poďakoval Erike 
Benkovičovej. Zároveň sa informoval, či nie je možné z hodnotenia vylúčiť kluby, ktoré majú 
aj mužské, resp. seniorské tímy. Podľa neho by si takýto klub mal vedieť na seba zarobiť. 
Členovia a členky komisie však takýto návrh nepovažujú za dobrý.  

Po zhruba polhodinovej diskusii nasledovalo hlasovanie o bode: 

UZNESENIE: 

Komisia športu 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť 

návrh na poskytnutie dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka pre:  

1. FC Petržalka futbal a.s  v sume 37 691 € 

2. Slávia Gymnastické centrum v sume 20 609 € 

3. MŠK Iskra Petržalka v sume 20 282 € 

4. Školský športový klub B.S.C. Bratislava v sume 19 506 € 

5. Klub modernej gymn. DANUBIA v sume 18 633 € 

6. Športový klub polície Bratislava v sume 18 064 € 

7. ŠK Run for Fun v sume 17 457 € 

8. Hockey club Petržalka 2010, o.z.v sume 13 595 € 

9. ŠPORTOVÁ ŠKOLA KARATE BRATISLAVA v sume 13 319 € 

10. TOP TENIS, n.o.. v sume 7 747 € 

11. ŠK JUVENTA Bratislava v sume 6 474 € 

12. TK Petržalka, o.z. v sume 6 257 € 

13. Jednotka tenisová škola, o.z. v sume 6 257 € 

14. Karate klub Seiken v sume 6 035 € 

15. Snipers Bratislava, o.z. v sume 5 112 € 

16. Školský športový klub VIVUS v sume 2 676 € 

HLASOVANIE: 

PRÍTOMNÝCH: 6 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  



Uznesenie bolo schválené. 
 

3. Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na  podanie projektu  
„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ v rámci 
výzvy Fondu na podporu športu  na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 
infraštruktúry č. 2023/001 

Tretí a štvrtý bod predstavila v jednom celku vedúca referátu projektového riadenia Daniela 
Gáliková. 

Tá prítomným uviedla, že Fond na podporu športu po roku opäť vypísal výzvu, do ktorej sa 
chce zapojiť mestská časť po úspechu z vlaňajška (obnova bazéna Pankúchova + ŠH 
Prokofievova). Vzhľadom na podmienky Fondu sa, podobne ako vlani, zapoja ako žiadatelia 

mestská časť a tiež Športové zariadenia Petržalky. Plánom pre rok 2024 je v rámci týchto 
dotácií obnova dvoch bazénov v ZŠ – Budatínska a Holíčska.  

Jednou z povinných príloh je aj uznesenie zastupiteľstva, preto oba materiály smerovali už na 
tieto zasadnutia komisií. Podľa Gálikovej v čase konania zasadnutia komisie nebol vyčíslený 
rozpočet, ako príklad však uviedla plaváreň na Pankúchovej v horšom stave, kde mestská časť 
s dotáciou uspela. Mestská časť pri Pankúchovej žiadala maximálnu možnú dotáciu a rovnaký 
zámer má aj pri bazénoch na Holíčskej a Budatínskej. Problémom bola vlani nižšia 
vyobstaraná suma, ktorá zobrala z dotácie vyše 160 000 EUR, v tomto roku sa chce mestská 
časť podobnému problému vyhnúť. Gáliková upresnila aj informáciu k minimálnej 
spoluúčasti mestskej časti, ktorá je 30 %. Spoluúčasť sa teda podľa Gálikovej pri žiadostiach 
v tomto roku bude pohybovať na úrovni 30 až 40 %.  

Nasledovala diskusia s poslancami a neposlancami, poslankyňa Fulová požadovala 
dovysvetlenie systému financovania a percenta spoluúčasti, rovnako tak sa informovala na to, 

kedy bude vykonané verejné obstarávanie. Gáliková uviedla, že termín VO ešte nie je jasný, 
ak by sa však stihlo pred ukončením hodnotenia žiadostí, znamenalo by to plusové body.  

Gáliková následne vyjadrila nádej, že verí opäť v schválenie žiadostí, vzhľadom na 
minuloročný úspech, dobré interné nastavenie a znalosť procesov.  

Poslanec Halmo následne upozornil na fakt, že Športové zariadenia Petržalky mali k 30. 11. 

dlžoby vo výške nad 3000 EUR (voči štátu), ide o jedno z kritérií, aby dotácia z Fondu bola 

vôbec pridelená. Gáliková prisľúbila preverenie faktu, úrad i samotné ŠZP si dajú pozor, aby 
boli akékoľvek dlžoby vyrovnané.  

Poslanec Lošonský sa následne informoval v súvislosti s DK Lúky a jej telocvičňou/halou 
v zlom stave – zaujímalo ho, či sa projekt nemohol podať tam. Gáliková uviedla, že prednosť 
dostali projekty na ZŠ Holíčska a ZŠ Budatínska - aktuálna výzva požaduje 20-percentné 
využívanie športoviska školskými zariadeniami, čo je pri základných školách lepšie pokryté. 
Pri DK Lúky však projektový tím sleduje iné výzvy, napr. na obnovu verejných budov 
a registruje DK ako jedného zo silných kandidátov.  



Následne sa prešlo k hlasovaniam, pričom diskusia vyššie sa vzťahovala na bod č. 3 i bod č. 
4. 

UZNESENIE: 

Komisia športu 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť 

predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu na podporu 
športu na projekt „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, 
Bratislava“; 

zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie;  

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
minimálne vo výške 30% z celkového rozpočtu projektu  

zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

určiť 

že starosta mestskej časti Bratislava-Petržalka môže vykonať zmenu rozpočtu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka na rok 2024 formou rozpočtového opatrenia v roku 2024 na 
zabezpečenie spolufinancovania projektu „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ 
Holíčska 50, Bratislava“  

HLASOVANIE: 

PRÍTOMNÝCH: 6 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

4. Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 
„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Budatínska 61, Bratislava“ v rámci  
výzvy Fondu na podporu športu  na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 
infraštruktúry č. 2023/001 



UZNESENIE: 

Komisia športu 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť  

predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu na podporu 
športu na projekt „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Budatínska 61, 
Bratislava“.; 

zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie;  

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
minimálne vo výške 30% z celkového rozpočtu projektu  

zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

určiť 

že starosta mestskej časti Bratislava-Petržalka môže vykonať zmenu rozpočtu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka na rok 2024 formou rozpočtového opatrenia v roku 2024 na 
zabezpečenie spolufinancovania projektu „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ 
Budatínska 61, Bratislava“  

HLASOVANIE: 

PRÍTOMNÝCH: 6 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

5. Návrh na dlhodobý prenájom pre Športové zariadenia Petržalky v súvislosti s 
podaním projektu „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, 
Bratislava“ 

Materiál predstavila Petra Dobiašová, ktorá je poverená vedením referátu správy miestneho 
majetku. Ide o nádväznosť na bod č. 3. 

Dobiašová vysvetlila, že Športové zariadenia Petržalky, s.r.o. sa budú uchádzať o nenávratné 
finančné prostriedky  s podaním žiadosti o poskytnutie príspevku z výzvy Fondu na podporu 



športu. Pri podaní žiadostí musí žiadateľ preukázať  vlastnícke vzťahy k predmetnej  
športovej infraštruktúre vrátane nehnuteľností, na ktorých je športová infraštruktúra 
umiestnená, alebo musí mať k týmto nehnuteľnostiam iný právny vzťah, na základe ktorého je 
oprávnený nehnuteľnosti užívať a realizovať projekt (napr. dlhodobý nájom, výpožička). 

Oprávneným žiadateľom v zmysle výzvy môže byť aj športová organizácia, v tomto prípade 
Športové zariadenia Petržalky, s.r.o. Ako doplnila Dobiašová, Fond na podporu športu pri 
predkladaní žiadostí bude akceptovať aj uznesenie s odkladacou podmienkou - nájomná 
zmluva bude platná iba v prípade schválenia dotácie od Fondu na podporu športu. 

Uznesenie s odkladacou podmienkou, na ktoré sa dopytoval poslanec Halmo bolo preverené 
aj u zástupcov Fondu a sú s ním stotožnení.  

Poslanec Halmo sa pri tomto bode informoval aj na to, či mestská časť neplánuje výstavbu 
hokejového štadióna, možno aj cez podobnú výzvu. Gáliková uviedla, že nateraz o tom nemá 
vedomosť, riešením je za ňu skôr cesta vonkajšieho klziska. Projektový tím sa však podľa nej 
pod jej vedením učí a do budúcna stavbu takéto charakteru nevylučuje. V danom bode 

prebehla aj krátka diskusia o kampuse, ktorý plánuje budovať. Bratislavský samosprávny kraj. 

Následne prebehla diskusia prítomných o stave jednotlivých bazénov a ich súčasnom 
i budúcom využívaní školami či verejnosťou. Po jej skončení prišlo na rad hlasovanie o tomto 

bode. 

UZNESENIE: 

Komisia športu 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť  

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa, ods. 2 písm. e) bod 2. zákona 
č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nájom nehnuteľnosti v bloku B2 

na 1. podzemnom podlaží a 2. podzemnom podlaží - výukový bazén a v bloku B4 v suteréne 

– súvisiace príslušné miestnosti, nachádzajúce sa v objekte Základnej školy, Holíčska 50, 

Bratislava-Petržalka, súpisné číslo 3159, druh stavby 11 - Budova pre školstvo, na vzdelávanie 
a výskum, s popisom stavby: ZŠ Holíčska 50, postavená na pozemku registra „C“ KN parc. č. 
1642, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 3299 m2 v k. ú. Petržalka, 
obec Bratislava-Petržalka, zapísaného na LV č. 4550, pre žiadateľa: Športovej zariadenia 
Petržalky, s. r. o., IČO: 47 327 286, so sídlom: Kutlíkova 17, 852 12 Bratislava, za cenu 

1,00 Euro/rok, za účelom zabezpečenia možnosti uchádzať sa o dotáciu v súvislosti 
s programom: Výzva č. 2023/001 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“, v zmysle ktorej plánujeme realizovať významné investičné opatrenia 
na modernizáciu a rekonštrukciu plavárne nachádzajúcej sa v objekte Základnej školy 



Holíčska, na dobu určitú do 31.12.2031 s odkladacou podmienkou, že nájomná zmluva bude 
platná iba v prípade schválenia dotácie od Fondu na podporu športu. 
 

Predmetný nájom je prípadom hodným osobitného zreteľa s poukazom na čl. 6, bod 17 Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom 

zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou, podľa ktorého sa za prípad hodný 
osobitného zreteľa považuje aj iný nájom, ako je uvedený v bode 16 tohto článku zásad, 
pri ktorom bude jasne zdôvodnený jeho význam pre mestskú časť jej obyvateľov alebo iný 
všeobecne rešpektovaný verejný záujem, ktorým je v tomto prípade zabezpečenie možnosti 
uchádzať sa o dotáciu v súvislosti s programom: Výzva č. 2023/001 „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“, v zmysle ktorej sa plánuje realizovať významné 
investičné opatrenia na modernizáciu a rekonštrukciu plavárne nachádzajúcej sa v objekte 

Základnej školy Holíčska. 
 

Zmluva o nájme bude podpísaná do 90 dní od schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. 
V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude nájomcom podpísaná, toto uznesenie stratí 
platnosť. 
HLASOVANIE: 

PRÍTOMNÝCH: 6 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

6. Návrh na predlženie doby nájmu k existujúcej Nájomnej zmluvy č. 08 - 72 - 2013, pre 

Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Aj tento bod predstavila Petra Dobiašová z referátu správy miestneho majetku.  
 

Ako uviedla, účelom predĺženia nájmu je preukázanie vzťahu k pozemku, ktoré je potrebné pre 
zabezpečenie možnosti uchádzať sa o dotácie a granty pre Petržalskú plaváreň, ako aj pre 

plánovanú modernizáciu technológií vrátane výstavby studne na vyššie uvedenom pozemku a 
uloženia vodovodného potrubia na odvod vody. 
 

UZNESENIE: 

Komisia športu 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť  



ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa, ods. 2 písm. e) bod 2. zákona 
č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, predĺženie doby nájmu 

k existujúcej Nájomnej zmluve 08 - 72 - 2013 zo dňa 11.10.2013 na pôvodný pozemok 
registra „C“ KN parc. č. 3264/24 vo výmere 5264 m2, v k. ú. Petržalka, obec Bratislava-

Petržalka, zapísaného na LV č. 1748, pre žiadateľa: Športovej zariadenia Petržalky, s. r. o., 
IČO: 47 327 286, so sídlom: Kutlíkova 17, 852 12 Bratislava, na dobu neurčitú, pričom 

ostatné podstatné náležitosti nájomného vzťahu upraveného platnou Zmluvou o nájme 
zostávajú zachované. 
 

Predmetný nájom je prípadom hodným osobitného zreteľa s poukazom na čl. 6, bod 16 Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom 

zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou, podľa ktorého sa za prípad hodný 
osobitného zreteľa považuje nájom pozemku zastavaného legálnou stavbou vo vlastníctve 
nájomcu vrátane priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 
celok so stavbou alebo nájom pozemku zabezpečujúceho prístup k tejto stavbe, resp. objektu. 
 

Dodatok k Zmluve o nájme bude podpísaný do 90 dní od schválenia uznesenia v miestnom 
zastupiteľstve. V prípade, že Dodatok k Zmluve o nájme v tejto lehote nebude nájomcom 
podpísaný, toto uznesenie stratí platnosť. 
 

HLASOVANIE: 

PRÍTOMNÝCH: 6 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

7. Rôzne 

V danom bode prebehla krátka diskusia o Športovej hale Pankúchova, kontrolného dňa pre 
poslancov a poslankyne sa totiž z dôvodu iných povinností nezúčastnili žiadni členovia 
komisie. Tajomník Pavlík prítomných informoval o priaznivom stave pokračovania prác. 
V prípade zladenia kalendárov bude pre členov komisie zabezpečená spoločná obhliadka 
haly. 

V diskusii bola preberaná aj Petržalská plaváreň, pričom neposlancovi Horínkovi sa 
nepozdávajú stanovené ceny pre seniorov. Tajomník informoval v tejto súvislosti 
o rekordných návštevách počas víkendu 13. a 14. januára. 

Na zasadnutí komisie bola prítomná aj Mária Faktorová z referátu kultúry a športu, ktorá má 
zároveň na starosti aj prenájom Športovej haly Prokofievova. Potvrdila zvyšujúci sa záujem 



subjektov a obyvateľov o nájom. Pridal sa aj neposlanec Berta, ktorý vyzdvihol stav haly 
a odovzdal pozitívnu spätnú väzbu od družstva Kozmos, ktoré si v hale zorganizovalo turnaj. 

Predseda komisie Lošonský sa informoval na situáciu s tenisovým klubom PROSET. 
Tajomník mu uviedol, že nateraz nové informácie nemá, podľa neho platí ukončenie nájmu 
k aprílu 2024. Nové informácie a skutočnosti však preverí. 

Tajomník Pavlík v závere poďakoval všetkým prítomným za účasť, pričom komisiu nateraz 
čaká dlhšia pauza. Jej ďalšie zasadnutie by sa malo uskutočniť až 9. apríla. 

 

 

Peter Lošonský 

predseda komisie športu 
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